
Protokół Nr II/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 12 grudnia 2014 roku 
 

Otwarcia obrad II sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie VII kadencji dokonał 
Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady.  
Powitał wszystkich zebranych. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Rafała 
Dębickiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Przewodniczący zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Uchwalenia rocznego Programu współpracy z organizacjami  

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015. 

8. Uchwała w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu aglomeracji 
Sędziszowa. 

9. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
10. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2014 rok. 

        11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
        12.Wolne wnioski i dyskusja. 

13.Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym ( materiał stanowi 
załącznik do protokołu) 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do przedstawionego materiału. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- przy ul. Przemysłowej na działkach prywatnych również są drewniane słupy. 
Radny W. Tabor 
- zapytał czy przeglądy są wykonywane we wszystkich świetlicach, zgłosił Gniewięcin. 
Pan Burmistrz 
- przeglądy są robione sukcesywnie zgodnie z książkami obiektów, 
- jeśli chodzi o usunięcie słupów z działek prywatnych mieszkańcy muszą wystąpić 
indywidualnie. 



Radny Z. Konieczny 
- czy montaż bramy wjazdowej w Klimontowie dotyczy byłej szkoły? 
Pan Burmistrz 
- tak to była szkoła. 
Radny J. Strzelec 
- czy oświetlenie było kupowane w Łodzi? 
Pan Burmistrz 
- tak, bo było najtańsze. 
Ad. 6 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- prace przy oświetleniu Bat. Chłopskich zostały zakończone, mieszkańcy proszą o włączenie. 
Pan Burmistrz 
- procedury są takie, że dopiero w styczniu będzie to możliwe po uzyskaniu wymaganych 
zgód. 
Radny M. Żelezik 
- składam na piśmie 13 interpelacji, trzy są do wykonania jeszcze w tym roku: 
1)  mieszkańcy Marianowa k/byłego wysypiska proszą o wycięcie nachylonych nad drogą 
krzaków, które utrudniają przejazd autobusu szkolnego. Prośba do ZUK o odśnieżanie tej 
drogi bo pod górę trudno podjechać, 
2)  w miejscowości Bugaj k/ Bratek Kazimierz duża wyrwa po pracach przy wodociągu, 
koniecznie trzeba ją naprawić, 
3)  w Swaryszowie na łuku między p. Koziński – Bratek droga nachylona Tiry wyrwały 
pobocze koniecznie dosypać tłucznia i wyrównać. 
Pozostałe interpelację złożę na sekretariat i proszę o odpowiedź na piśmie. 
Radny W. Tabor 
- poprosił o 2 tablice z numerami domów od 78 – 95 i od 127 – 96 kierunek las skrzyżowanie 
z drogą do Krężół. 
Radna A. Konieczna 
- mieszkańcy Piołunki również proszą o tablicę od Nr 1 – 10, 
- udrożnić rów przy posesji Nr 7 bo zalewa posesję. 
Radny Z. Adamski 
- przypominam o przejściu dla pieszych przy przejeździe, 
- oświetlenie ul. Sportowej z wieży nie zdaje egzaminu, przy ostatnich mgłach nic nie było 
widać, w trzcinie mają siedliska lisy, 
- zgłaszam budowę chodników przy ulicach Jędrzejowska, Polna, Kielecka, 
- zniszczony chodnik przy Sportowej k/ strażnicy PSP i kościele, przez PKP przy wywożeniu 
podkładów, 
- na Sosnowcu i ul. Polnej zwisające kable telefoniczne utrudniają przejazd maszynami 
rolniczymi, 
- wyciąć drzewa przy ul Gniewięcińskiej. 
Radny J. Strzelec 
- prosimy o tablicę do Czepca od świetlicy 39 – 41. 
Radny Z. Konieczny 
- proszę o załatanie dziur na drodze dojazdowej do przystanku. 
Radny N. Jawor 
- prosimy o tablicę do Boleścic od powiatowej w kierunku Piołunki od nr 28 – 23, 
- składałem interpelację odnośnie przepustu przy powiatowej k/mostu, źle zamontowany 
przez co nawierzchnia drogi podniesiona, 
- kiedy będzie przystanek naprzeciwko mostu? 
Pan Przewodniczący 



- ponawiam prośbę o chodnik do starego cmentarza oraz ul. Gródek od mostu i ul. 
Jędrzejowska. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z organizacjami  
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się               uchwała Nr II/6/2014 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu aglomeracji 
Sędziszowa. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr II/7/2014 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się              uchwała Nr II/8/2014 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2014 rok. 
Radny M. Żelezik 
- nie neguję, że droga w Gniewięcinie wzdłuż LHS jest potrzebna ale chcę wiedzieć kto 
jest właścicielem gruntu? 
Pan Burmistrz 
- część jest gminy a część własność LHS, w projekcie budżetu droga jest ujęta do 
dokończenia. Poza głównymi powiatowymi jest jedną z ważniejszych łącząca teren 
Klimontowa, Klimontówka, Jeżowa, Podsadka. Mamy zgodę na użyczenie gruntu żeby 
ją utwardzić, wcześniej na osiedlach też nie mieliśmy żadnej drogi, to mieliśmy czekać i 
nic nie robić, też mieliśmy prawo dysponowania terenem kolejowym i robiliśmy. Ulicę 
1000-lecia najpierw przejęliśmy a później wystąpiliśmy do programu o środki. 
Radny M. Żelezik 
- nie jestem przeciwny budowie tej drogi, chodzi mi o to że skoro grunt jest kolejowy to 
należy wystąpić do LHS o dofinansowanie, nawet jeśli będzie odmowa Pan ma czyste 
ręce. 
Radny W. Tabor 
- gdybym powiedział mieszkańcom że neguję budowę tej drogi to miałbym problem, to 
dużo że pozwolili robić na swoim terenie. 
Pan Burmistrz 
- jako gmina nie straciliśmy żadnej okazji na pozyskanie pieniędzy, również o to się 
zwrócimy, to samo z ul. Kielecką wystąpimy o dofinansowanie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Głosowanie 
14 głosów – za 



1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr II/9/2014 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pan D. Juszczyk – aby włączyć oświetlenie musimy czekać na zgodę takie są 
procedury, 
Pan M. Żelezik – na Marianowie przy wysypisku systematycznie wycinamy krzaki, 
zrobimy przed zimą, 
- odśnieżanie drogi Tarnawa – Marianów w miarę możliwości jest dobrze odśnieżana 
przez ZUK, gdyby nie oni to nawet na powiatowych nie dałoby się przejechać, 
- wyrwa po wodociągu, sprawdzimy i wykonawca ma obowiązek naprawić, 
- łuki dróg powinny być przyasfaltowanie dla bezpieczeństwa w ruchu, wystąpimy do 
ZDP. 
- jeśli będą jeszcze pieniądze zamówimy tablice z numerami domów, to odpowiadam do 
wszystkich radnych zgłaszających zakup tablic. 
Pani A. Konieczna – zalewanie posesji w Piołunce sprawdzimy. 
Pan Z. Adamski – w sprawie przejścia wystąpimy, tłumaczą że prawo nie pozwala i 
PKP nie dołoży, 
- wydawało się że oświetlenie ul. Sportowej z wieży będzie wystarczające, jeśli nie to 
musimy pociągnąć linię od transformatora, 
- jednym z priorytetów są chodniki przy Jędrzejowskiej, Polnej, dokończenie do starego 
cmentarza i poprawienie przy Sportowej, przy ul. Bąkowskiej w perspektywie 
czteroletniej, 
- zwisające kable przy ul. Polnej, musimy znów wystąpić o wymianę następnych 
słupów. 
Radny Z. Adamski 
- na Polnej i Sosnowcu słupy są za niskie trzeba je podnieść, 
- nie wszędzie muszą być chodniki, może być poszerzenie jezdni oddzielenie białym 
pasem bo nawet przy odśnieżaniu jest problem, ludzie odśnieżają chodnik a samochód 
który odśnieża drogę zasypuje go, 
- prosimy o jedną wiatę przystankową na ul. Polną, 
- wyciąć krzaki przy moście na ul. Jędrzejowskiej. 
Pan Burmistrz 
- w br. nie ma pieniędzy na wiatę przystankową, 
- wycinka przy Gniewięcińskiej, jeśli jest potrzeba to wystąpimy o decyzję i wytniemy. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli na tablice nie będzie pieniędzy to można kupić na początku przyszłego roku. 
Pan Z. Konieczny – musimy znaleźć sposób jak naprawić drogę do przystanku. 
Pan N. Jawor – przepust zrobiono wg projektu dali przekrój Ф 50 zamiast Ф 40, 
przekażemy do Komisji Ruchu drogowego. 
Ad. 12 
Radny J. Wiencek 
- chciałbym abyśmy w przyszłym roku podeszli do tematu terenu między ul. Leśną a 
Skarpą, trzeba to załatwić bo jest tam siedlisko dzikich zwierząt. 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem z p. Domańską a ona twierdzi że musi się skonsultować z synami, w 
PZP na tym terenie częściowo jest zieleń urządzona, informowałem że nic innego tam 
nie można zrobić. Gdyby chcieli niewielkie pieniądze to możemy kupić i urządzić tak 
jak planujemy w ramach rewitalizacji przy Poczcie. Gdyby się zgodziła będziemy 
decydować co zrobić. 2/3 środków na drogi idzie na wsie, będziemy się starać tam gdzie 



nie ma jeszcze świetlic zorganizować, w mieście ze wszystkich istniejących obiektów 
korzystamy wszyscy. 
Radny J. Strzelec 
- mówił Pan że na razie nie robimy dobudowy oświetlenia ulicznego bo nie ma 
pieniędzy, skrócono czas świecenia, a nadal zadania z dobudowy są. Koryczany i Łany 
świecą a Przełaj nie. 
Radny W. Tabor 
- co z placem przy Dworcu, jak wygląda sprawa parkingów w mieście i terenie. 
Pan Burmistrz 
- wszędzie gdzie była możliwość parkingi zrobiliśmy, Sady mają już wszędzie oprócz 
bl. 18 który protestuje – warunkują żeby była to ich własność bo w przeciwnym razie 
rozbiorą, 
- jeśli PKP przekaże teren przy Dworcu to będzie parking, 
- jeśli chodzi o oświetlenie to w wielu gminach w ogóle się nie świeci, u nas do 2300 , 
gdy będziemy dłużej to wzrosną koszty, w mieście jest obowiązek świecenia. 
Radny J. Strzelec 
- trzymam się tego co Pan mówił. 
Pan Burmistrz 
- nigdy nie mogłem powiedzieć że ograniczamy dobudowę oświetlenia ulicznego, 
robiliśmy tam gdzie budują się nowe domy jak przy  Bat. Chłopskich, Kieleckiej, 
dojście do Fermy w Pawłowicach. Nie wiem czy jest potrzebne świecenie nocą. 
Radny J. Strzelec 
- powstają nowe domy i trzeba robić a kto mówi że nie. 
Pan Burmistrz 
- mamy obowiązek oświetlać ciągi drogowe z zabudowaniami ale racjonalnie świecić, 
jeśli jest przerwa 6 godzin to mamy środki na inne cele. 
Radny J. Strzelec 
- nie mówię żeby świecić całą noc, 
- na zebraniu wiejskim też zgłaszano że na Łanach się świeci a u nas nie. 
Pan Burmistrz 
- trzeba przekonywać mieszkańców, łatwo chcieć komfortu ale czy my musimy tyle 
wydawać – te pieniądze są efektywnie wydane. W Sędziszowie nocą też mamy 
ograniczenie do 50% mocy żeby było taniej. Kompromisy się znajduje, Klimontów 
gdzie dojeżdżają wcześnie do pracy i zgodzili się. Mała iskra potrafi wszystko zburzyć. 
Radny N. Jawor 
- to ja chyba nie doczekam się lamy pod mostem, 
- proszę zrobić przegląd gwarancyjny chodników w Borszowicach bo gwarancja kończy 
się i sami będziemy poprawiać, 
- kiedy Pan wystąpi do ANR o przekazanie 1,5ha łąki dla Boleścic, w Piołunce Agencja 
przekazała 2ha dla wsi. 
Pan Burmistrz 
- w Piołunce było to przy innym stanie prawnym, teraz aby coś przekazali pod cel 
publiczny musi być ujęte w PZP – tam są tereny zielone jeśli chcemy to tylko możemy 
kupić. 
Radny N. Jawor 
- składam wniosek żeby kupić, gmina sprzedała działkę 1,5ha pod drogę Boleścice – 
Grązów, mogłyby być boiska dla młodzieży. 
Pan Burmistrz 



- dawniej tam były działki nauczycielskie o to można wystąpić, ale nauczyciele ich nie 
uprawiają. Wnioskuję abyśmy się zebrali na objazd po drogach żeby wszyscy wiedzieli 
i poznali całą gminę, łatwiej wtedy będzie dyskutować. 
Radny M. Żelezik 
- w projekcie budżetu jest przebudowa chodnika na osiedlu, może w projekcie na 2016 
rok umieścić rozpoczęcie budowy chodników w miejscach wskazanych przez Rady 
Sołeckie. 
Pan Burmistrz 
- musimy zakończyć drogi, potem chodniki ale jak my nie dołożymy przy drogach 
powiatowych to Powiat sam nie zrobi, najpierw robiłbym tam gdzie jest  największy 
ruch -  od zakrętu do kościoła w Tarnawie, Zielonkach, Mstyczów zejście do cmentarza. 
Gdy uda się zakończyć asfalty to wejdziemy w chodniki. Priorytet to dokończyć do 
starego cmentarza, Jędrzejowska gdzie jest gęsta zabudowa, między Bąkowską a 
mostem. 
Pan J. strzelec 
- chodniki to luksus, nadchodzą mokre lata i gdzie są rowy, przepusty są a gdzie rowy, 
czy mamy pisać do Starosty. Kto zasypuje rów należy go ukarać. 
Radny Z. Adamski 
- prośba o zamontowanie 1 lampy Kielecka most kierunek Pawłowice, 
- przygotować wreszcie teren pod lądowisko dla helikoptera medycznego, wyznaczyć 
teren i zrobić, 
- zakupić dla ZUK równiarkę, będzie wykorzystana i pieniądze się zwrócą, 
- zapytał czyj jest teren przy Biedronce gdzie buduje się nowy sklep, 
- przejście dla pieszych przy przejeździe utwardzić pobocze i oddzielić białym pasem. 
Pan Burmistrz 
- zabezpieczenie przeciwpowodziowe to ważny temat, utrzymanie i odnowienie rowów 
przy powiatowej Przełaj – Klimontów, Białowieża – Swaryszów to są priorytety. 
Weszła w życie ustawa o spółkach wodnych – melioracja pól i łąk, 
- utrzymanie rowów od Słupi, Szałas, Tarnawa przy dużych opadach jest problem bo 
część zasypana, również rów przez Sosnowiec. 
Radny Z, Adamski  
- rów zrobiony za duże pieniądze a przepust pod mostem nie wyczyszczony. 
Pan Burmistrz 
- lądowisko planujemy naprzeciwko ZUK, niezbędną rzeczą jest budowa jednej szkoły 
podstawowej ze żłobkiem, świetlicą socjoterapeutyczną bo wszyscy wiemy w jakim 
stanie jest SP Nr 2. 
Radny R. Dębicki 
- nie każdy pilot Pogotowia ma uprawnienia do lądowania w terenie przygodnym, jeśli 
będzie wyasfaltowane wtedy każdy wyląduje. 
Pan Burmistrz 
- w 2015 roku musimy zrobić lądowisko, 
- czy nie taniej wynająć koparkę, jeśli kupimy to trzeba przyjąć pracownika i koszty 
będą większe, 
- przy Biedronce jeden plac jest Filipa, część terenu prywatna, 
- przejście dla pieszych – tam potrzebny jest lewoskręt z poszerzeniem i chodnik jako 
dojście, 
- ostatnio Powiat przejął ul. Dworcową do Wodzisławskiej, dotąd były to tereny 
kolejowe. 
Radny Z. Konieczny 



- we Mstyczowie Proboszcz utwardził plac pod parking, czy gmina mogłaby położyć 
asfalt,  
- czy byłaby możliwość doprowadzić wodę do cmentarza w Mstyczowie, ludzie 
przyjeżdżają chcą sprzątać nagrobki i nie ma wody. 
Radny W. Tabor 
- pierwsze rozmowy o tym już były, grabarz przekonał żeby gmina zrobiła projekt a 
prace wykona parafia. 
Pan Burmistrz 
- w sprawie asfaltu na dziś nie odpowiem, 
- doprowadzenie wody do cmentarza, teraz nie trzeba projektu, potrzebna 
inwentaryzacja powykonawcza, gdy w Białowieży powstanie Komitet budowy 
wodociągu, można rozpocząć prace i wtedy zrobić. 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił informację  Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w 
sprawie podania do zaakceptowania przygotowanych kart i spisów 
inwentaryzacyjnych nieruchomości pozostających w zarządzie Urzędu Miejskiego, 
przeznaczonych do komunalizacji z mocy prawa.  
Karty i spisy inwentaryzacyjne obejmują nieruchomości uznane na podstawie decyzji 
Starosty Jędrzejowskiego  za mienie gminne położone: 
- w Słaboszowicach o powierzchni łącznej 4.17 ha (są to drogi gospodarcze dojazdowe 
do pól, oraz grunt należący do mieszkańców wsi przydzielony w scaleniu jako 
ekwiwalent za działkę szkolną),  
- w Mierzynie o powierzchni łącznej 1.61 ha jako drogi gospodarcze + działka 
szkolna), 
- w Krzcięcicach o powierzchni 4.53 ha jako drogi gospodarcze,  
- w Bugaju o powierzchni łącznej 1.40 ha (drogi gospodarcze + 0.10 ha grunt wiejski), 
- w Jeżowie o powierzchni łącznej 5.84 ha jako drogi gospodarcze oraz grunt wiejski. 
Rada zaakceptowała przedstawioną informację. 
Ad. 13 
Przewodniczący zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji  
2014 -2018. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                         Sekretarz                                           
Przewodniczył 
 
 
 
 


